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Feliu Guillaumes, un molletà aspirant al Senat 

"Seria el delegat del Vallès 
i de Mollet a Madrid 

Per que es presenta? 
Miri, per vocació, les eleccions £il 
Senat són especialment dures per 
CiU a la província de Barcelona 
(normalment en trèiem només 
un), a més la campanya és molt 
dura, has d'explicar que s'ha de 
marcar la creueta en el paper -
llençol de color taronja on hi 
han tots els partits; intenti fer 
això amb cada persona que passa 
en mig d'un mercat o a les 
rambles!!, però si t'ho proposen 
et sens molt orgullós i dius 
endavant. 

I que aportaria vostè de 
diferent? 
En primer lloc catalanisme, a la 
província de Barcelona ERC ha 
renunciat a tenir candidat al 
Senat. Sí hom vol votar 
catalanista ha de votar CiU, en 
segon lloc vallessanisme, sóc 
l'únic candidat al Senat, ja no de 
Mollet, si no de tot el Vallès, si 
vaig allà defensaré Catalunya, 
però òbviament també tinc 
obligació amb la meva ciutat i la 
meva comarca. 

Però i'hi he preguntat que 
aporta vostè... 
Crec que aquí la gent ja em 
coneix, sap que tinc un tarannà 
dialogant, gens sectari, lleial als 
compromisos ... si algú, 
convergent o no, em veu així, 
sap que pot marcar la meva 
creueta a la papereta del Senat, 
una entre trçs. 

I allà que farà? 
Hi ha el risc del que ha passat a 

Catalunya aquests darrers 
quatre anys (ensorraments, 
trens paralitzats, vies 
col·lapsades etc...) afecti 
especialment al Vallès Oriental 
els propers quatre anys. Hem de 
desdoblar la línea del nord, hem 
d'aconseguir que ens la soterrin, 
s'ha de fer el quart 
cinturó.... Ara ja 
estem avisats, no es 
fan les coses bé, 
doncs jo miraré de 
vetllar la propera 
legislatura perquè a 
Mollet i al Vallès no : ^ 
tinguem ensurts com 
han tingut a 
l'Hospitalet o al Baix Llobregat. 
Crec que només això justificaria 
que hi hagués un vallesà al 
Senat. 

I la seva feina a l'Ajüntament? 
Com ja ha vist és força 
complementària (ep!, el qüe són 
incompatibles són els sous), però 
si veig que no puc 
compatibilitzar les dues coses en 
deixaré \ma. 

Mollet? 
Doncs no cregui, per motius 
familiars i personals abans 
deixaria el Senat, però com he 
dit, el que intentaré és que una 
ma renti l'altre. 

Així doncs, que trauríem els 
molletans de marcar la seva 
creueta? 
El que he dit, em 
responsabilitzaria, a través del 
marcatge del ministre 

corresponent, que les importants 
obres que s'han de fer 
properament aquí es facin sense 
menyscapte de la qualitat de vida 
dels ciutadans i ciutadanes, faria 
d'enllaç amb entitats, empreses, 
institucions etc, amb 
l'administració de l'Estat, seria 
el delegat del Vallès i de Mollet a 
Madrid. 

Alguna cosa a afegir? 
Sí és clar, el que dic sempre i a 
tot arreu, que la gent tingui 
present que hi ha una papereta 
diferent, de color taronja, la del 
Senat, allà trobaran tots els 
partits però només un Feliu, que 
recordin que és un veí seu, que 
tindrà per prioritat se^ir-los. 

Doncs bona sort senyor 
Guillaumes? 
Gràcies, però en les eleccions no 
hi ha sort, només hi ha el vot de 
cada ciutadà. • 
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